

設有
校友畢業班參與獎
Featuring
Alumni Class
Participation Award



聖保羅男女中學校董會慈善信託基金
THE COUNCIL OF ST. PAUL'S CO-EDUCATIONAL COLLEGE CHARITABLE TRUST

步行籌款 Walkathon

2025/2026



步行活動於山頂晨運徑：2025年11月9日上午10時正
Walkathon at Morning Trail, The Peak:
10:00am, 9 November 2025

FACT SHEET

聖保羅男女中學校董會慈善信託基金 2025/2026步行籌款

主辦機構

聖保羅男女中學校董會慈善信託基金，並由聖保羅男女中學校友會、聖保羅男女中學家長教師會及聖保羅男女中學附屬小學家長教師會支援。

活動目的

為聖保羅男女中學校董會慈善信託基金籌募善款，用作資助學校的教育項目；讓支持聖保羅的人仕有機會參加步行，一項老少咸宜，有益身心的健康活動。

日期 2025年11月9日(星期日)

地點 山頂晨運徑(約一小時路程)

活動流程 上午10時 開步禮
上午10時至中午12時 慈善步行

請注意：

- 一. 12歲或以下小童須由成人陪同
- 二. 山頂廣場提供有限量泊車位
- 三. 如香港天文台於步行當日(2025年11月9日)早上7時發出下列的警告或公告，活動將會取消：
 - (i) 懸掛三號或以上颱風信號；
 - (ii) 紅色或黑色暴雨警告信號；
 - (iii) 雷暴警告；或
 - (iv) 山泥傾瀉警告。
- 四. 如步行籌款當天屬學校停課期間，活動將會取消。

The Council of St. Paul's Co-educational College Charitable Trust Walkathon 2025/2026

Organiser

The Council of St. Paul's Co-educational College Charitable Trust supported by St. Paul's Co-educational College Alumni Association, St. Paul's Co-educational College Parent-Teacher Association and St. Paul's Co-educational College Primary School Parent-Teacher Association.

Aims

To raise funds for The Council of St. Paul's Co-educational College Charitable Trust to support SPCC's programmes and educational initiatives; and to provide an opportunity for SPCC supporters to participate in hiking, a healthy activity for all ages.

Date 9 November 2025 (Sunday)

Venue Morning Trail at The Peak (around 1 hour)

Schedule 10:00 am Opening Ceremony
10:00 am to 12:00 noon Walkathon

Important Notes:

1. Children under 12 must be accompanied by adults.
2. Limited car parking spaces are available at The Peak Galleria.
3. The event will be cancelled if at 7:00 am on 9 November 2025 (Sunday), the following is hoisted/announced by Hong Kong Observatory:
 - (i) typhoon signal no. 3 or above;
 - (ii) red or black rainstorm warning;
 - (iii) thunderstorm warning; or
 - (iv) landslide warning.
4. The event will be cancelled if St. Paul's Co-educational College and/or St. Paul's Co-educational College Primary School is/are during the period of class suspension.

主要贊助人名單將會刊登於2027年印製之「2025至2026年度聖保羅男女中學籌款年報」

Major sponsors will be acknowledged in the "St. Paul's Co-educational College Fundraising Annual Report 2025-2026" which will be published in 2027.

贊助人級別 Categories	贊助金額 Sponsorship Amount
聖保羅之友 Friends	HK\$3,000 - HK\$4,999
聯辦贊助人 Affiliate	HK\$5,000 - HK\$9,999
協辦贊助人 Associate	HK\$10,000 - HK\$24,999
夥伴贊助人 Partner	HK\$25,000 - HK\$49,999
名譽贊助人 Benefactor	HK\$50,000 - HK\$99,999
榮譽贊助人 Patron	HK\$100,000 或以上 or above

籌款金額總數達港幣3,000元或以上的學生將會登上「籌款步行龍虎榜」。

Students who have raised HK\$3,000 or above in total will be recognised in the "Walkathon Honour Roll".

學生及教職員：請將填妥之表格，連同支票(如適用)於2025年10月8日(星期三)前交回學校。

Students and staff: please return the completed form, and cheque(s) (if applicable) to the School by 8 October 2025 (Wednesday).

校友：請將填妥之表格，於2025年10月8日(星期三)前，電郵：developmentoffice@spcc.edu.hk 或傳真：2523 0012。如以支票捐款，請將表格連同支票於2025年10月22日(星期三)前寄回香港麥當勞道33號，聖保羅男女中學拓展事務部收。

Alumni: please email the completed form to: developmentoffice@spcc.edu.hk or fax: 2523 0012 by 8 October 2025 (Wednesday). If donation is made by cheque, please mail the form and cheque(s) to St. Paul's Co-educational College, Development Office, 33 MacDonnell Road, Hong Kong by 22 October, 2025 (Wednesday).

除與為聖保羅男女中學及其附屬小學籌款的活動有直接關係之目的使用外，所有個人資料不能作其他用途。所有個人資料亦將被保護，以防腐有關資料為未獲授權者或被意外地閱讀、整理或刪除。

Personal data collected shall not be used for any purpose other than those directly related to the fundraising activities for St. Paul's Co-educational College and its affiliated primary school, and shall be protected against unauthorised or accidental access, processing or erasure.

如有垂詢，請致電 2523 0087 與拓展事務部聯絡。For enquiries, please contact Development Office (Tel: 2523 0087).



聖保羅男女中學校董會慈善信託基金

THE COUNCIL OF ST. PAUL'S CO-EDUCATIONAL COLLEGE CHARITABLE TRUST

步行籌款 Walkathon 2025/2026

報名/贊助表格 Registration / Sponsorship Form

請填妥以下資料，以便準確計算參與人數及贊助金額

Please complete the following information clearly for accurate calculation on participation rate and donation amount.

學生/教職員 STUDENT / STAFF

學生/教職員姓名 Student/Staff Name : _____ ☐ 中學 Secondary School ☐ 小學 Primary School

班別 Class: _____ 學號 Student No. _____

- ☐ 本人會參加慈善步行活動，出席人數(包括本人)為_____人，並獲取共港幣_____元的贊助金額，
贊助人單詳列背頁。

I will participate in the Walkathon, total number of participants (including myself) will be _____, with a total sponsorship of HK\$_____. Sponsor names are listed at the back page.

- ☐ 本人未能參加慈善步行活動，但願意捐助港幣_____元。

I will not be able to participate in the Walkathon but would like to donate HK\$_____.

- ☐ 本人有其他兄弟姊妹現正就讀於聖保羅男女中學及/或附屬小學

I have sibling(s) now studying at St. Paul's Co-educational College and/or Primary School

- (1) 兄弟姊妹姓名 Sibling Name: _____ ☐ 中學 Secondary School ☐ 小學 Primary School

班別 Class: _____ 學號 Student No. _____

- (2) 兄弟姊妹姓名 Sibling Name: _____ ☐ 中學 Secondary School ☐ 小學 Primary School

班別 Class: _____ 學號 Student No. _____

- (3) 兄弟姊妹姓名 Sibling Name: _____ ☐ 中學 Secondary School ☐ 小學 Primary School

班別 Class: _____ 學號 Student No. _____

- (4) 兄弟姊妹姓名 Sibling Name: _____ ☐ 中學 Secondary School ☐ 小學 Primary School

班別 Class: _____ 學號 Student No. _____

校友畢業班參與獎 Alumni Class Participation Award

校友家長 ALUMNI PARENT

如果你是SPCC的校友家長並會參加慈善步行活動，亦希望將你的參與納入你所屬的畢業班，可填寫此部分，以便計算校友畢業班的參與獎項。

If you are an SPCC alumni parent and will be participating in the Walkathon, you can complete this section if you would like to include your participation in your Class and be counted towards winning an award under the Alumni Class Participation Category.

校友家長(父親) 姓名 Alumni Parent (Father) Name : _____

畢業年份 Year of Graduation: _____

電郵 E-mail address: _____

聯絡電話 Contact No. _____

校友家長(母親) 姓名 Alumni Parent (Mother) Name : _____

畢業年份 Year of Graduation: _____

電郵 E-mail address: _____

聯絡電話 Contact No. _____

校友 ALUMNI

校友姓名 Alumni Name : _____ ☐ 先生 Mr 畢業年份 Year of Graduation: _____

☐ 女士 Ms

電郵 E-mail address: _____

聯絡電話 Contact No. _____

郵寄收據地址 Address for mailing of receipt: _____

- ☐ 本人會參加慈善步行活動，出席人數(包括本人)為_____人，並獲取共港幣_____元的贊助金額，
贊助人名單詳列背頁。

I will participate in the Walkathon, total number of participants (including myself) will be _____, with a total sponsorship of HK\$_____. Sponsor names are listed at the back page.

- ☐ 本人未能參加慈善步行活動，但願意捐助港幣_____元。

I will not be able to participate in the Walkathon but would like to donate HK\$_____.

贊助 Sponsorship

請以正楷填寫，以便印發收據及作鳴謝之用。如有需要，可自行複印本表格。

Please complete the following in BLOCK LETTERS as the names will be printed on the receipts and for acknowledgement purposes, and make more copies if needed.

捐款港幣100元或以上，可獲發收據。如需獲發收據，請於「收據」欄加上「Y」。

A receipt can be issued for donations of HK\$100 or above. Please add "Y" at the "Receipt" column should you require one.

如贊助人欲保持匿名，請於「匿名」欄加上「A」。Please add "A" at the "Anonymous" column should you wish to remain Anonymous.

贊助人 Sponsor	金額 Amount(\$)	匿名 Anonymous	收據 Receipt	贊助人 Sponsor	金額 Amount(\$)	匿名 Anonymous	收據 Receipt
請以正楷填寫 Please complete in BLOCK LETTERS							
1.				16.			
2.				17.			
3.				18.			
4.				19.			
5.				20.			
6.				21.			
7.				22.			
8.				23.			
9.				24.			
10.				25.			
11.				26.			
12.				27.			
13.				28.			
14.				29.			
15.				30.			
付款方法 Payment Method				合計港幣 Total HK\$ _____			

☐ 支票 Cheque

支票編號 Cheque No.: _____ 銀行 Bank: _____

支票抬頭請寫 Please make cheque(s) payable to: **SPCC Charitable Trust**

請於支票背後寫上參與者姓名、就讀學校及班別或畢業年份。

Please write the participant's name, school and class or year of graduation at the back of the cheque.

☐ 聖保羅男女中學校董會 World 信用卡 The Council of SPCC World Credit Card

發卡銀行 Card Issuing Bank: 上海商業銀行 Shanghai Commercial Bank

合計港幣 Total HK\$ _____

信用卡資料 Details of Credit Card:

持卡人英文姓名 Cardholder's Name in **English**:



有效日期 Expiry Date _____

(信用卡有效日期最少為兩個月 Validity of the Card should be at least two months)

信用卡號碼 Credit Card No.

5	4	6	6	2	0	0	1								
---	---	---	---	---	---	---	---	--	--	--	--	--	--	--	--

持卡人簽署 Cardholder's Signature

(須與信用卡背面之簽署相同 Same as signature shown in the back of the Card)